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Věc :  Prosíme o Váš názor - odpovědi
 

Vážení spoluobčané.

Přibližně  půl  roku máte možnost sdělit  své názory, dotazy a podobně  v
infocentru  Mateřídouška.  Jsme  rádi,  že  této  možnosti  využíváte  a  tak
dovolte abych odpověděl.

1. Pane  starosto  je  nutné  odstranit  na  zastávce  autobusu  do  Lázní
Bělohrad ten kus kovu trčící nad dlaždici. Včera tam spadly dvě staré
paní.
- Velice děkujeme za toto upozornění a okamžitě jsme trčící kousky
kovu ( zbytek po staré zastávce) odstranili.

2. Chybí mně tady více laviček.
-   Plánujeme více zviditelnit spodní část náměstí a součástí by mělo
být také osazení lavičkami.

3. Aby se tady pořád nesbírali ty víčka.
-  Tady  nemohu  souhlasit.  Naopak  dokud  stát  (potažmo rádoby
politici, kteří mají sloužit poctivým lidem)    bude podporovat různé
vyžírky,  nemakačenky,  neplatiče,  lumpy,zloděje,  lehkoživky,  bude
utrácet obrovské částky za nesmysly, podvádět a ukládat naše peníze
na svá konta atd, nezbude dostatek financí na skutečně potřebné věci,
jako je například vozík a léčení pro těžce nemocné. Je tedy nutné
alespoň  takto  napomáhat  skutečně  potřebným,  kteří  by  měli  mít
různé prostředky nebo léčení zdarma. Je to smutné, že se musí sbírat
víčka atd, ale jinak to zatím bohužel nejde. Snad přijde doba, kdy se
slušní   a  poctiví  lidé  budou  mít  lépe  než  všichni  ti  co  na  nás
parazitují.

4. Škola je zvenku krásná, ale za to uvnitř je umazaná, špinavé WC.  
- Toto sdělení předám vedení školy. Nicméně musím říci, že osobně
navštěvuji školu a to i sám bez doprovodu a při  tom si prohlédnu



objekt školy a musím a rád konstatuji, že jsem se nikdy nesetkal s
nějakou špínou nebo nepořádkem.  Naopak musím konstatovat,  že
neustále  a  opakovaně  žáci  a  děti  neuznávají  a  neznají  co  to  je
odpadkový  koš  a  odhazují  odpadky  okolo  sebe.  To  nemluvě  o
,,vajglech“ okolo školy a na dětském hřišti.

5. Schází nám třešňová alej,  kam by si  děti  mohly chodit  na třešně,
když nemají zahradu.
- Dříve byl nad popravištěm třešňový sad, který však zestárl, nikdo
se o stromy nestaral a tak byl zrušen. O ovocné stromy je nutné se
řádně starat a to prakticky celoročně. Není skutečně v silách města
zakládat ovocné aleje a kvalitně se o ně starat. Nicméně alespoň dvě
třešinky  jsme  vysadili  u  sochy  Polednice  na  Naučné  stezce
K.J.Erbena.

6. Přála bych si alespoň jednu lavičku u zastávky na Hořice a malinkou
stříšku a zastávku autobusu u ,,Hračkárny“ v Hořicích i směrem do
Miletína, nejen směrem do Hořic – stačí na znamení.
- Pokud vím, tak lavička od jara do podzimu na tomto místě je. Co se
týká Hořic,  tak zde mé pravomoc nesahá. Nicméně  se pokusím o
tomto návrhu jednat.

7. Chráněná dílna.
- Zcela jistě  dobrá a úctyhodná  myšlenka, nicméně  Miletín je na
chráněnou dílu opravdu malý.

8. Chybí tu psí cvičiště.
- Psí cvičiště jsou záležitostí kynologických klubů. Pokud vznikne v
Miletíně  kynologický  klub,  zcela  jistě  město  Miletín  pomůže.  V
současné době  můžete využívat  kynologických cvičišť  v  Hořicích
nebo ve Dvoře Králové nad Labem.

9. Zlevnit zmrzlinu.
-  I  já  bych  bral,  aby  byla  nejenom zmrzlina  levnější,  ale  v  tom
skutečně nemohu pomoci.

10.Vlaková stanice.
- Tady je nutné říci, že nebýt první světové války, tak by železnice
přes  Miletín  vedla  a  zcela  jistě  by  zde  bylo  i  vlakové  nádraží.
Bohužel přišla do toho válka a tak byl konec plánům spojení Hořic a
Dvora Králové železnicí. Zcela jistě by to byl velký krok pro Miletín.
V současné době je to však zcela jistě utopie, když se ruší jedna trať
za druhou. Myslím si, že to bude ještě hodně a hodně dlouho trvat
než někdy bude železnice přes Miletín.



11.Kaufland, Tesco, Penny Billa.
- Miletín je dle mého názoru na tyto druhy obchodů příliš malý a
pokud se mrknete přes hranice směrem na západ nebo jih, tak ani
větší obce nemají tyto obchody. Buďme rádi za to co zde máme a
podporujme naše obchodníky.

12.Nešlo  by  prosím  instalovat  zrcadlo  u  Rohoznického  mostu,  při
výjezdu od zahradnictví?
- Beru Váš poznatek na vědomí a celou věc prověřím a pokud to
bude možné, zrcadlo nainstalujeme. 

13.Více soch.
- Miletín má poměrně hodně  soch a mnohá větší města nám mohou
naše sochy, jejich kvalitu a historii závidět. V Miletíně se snažíme
postupně  všechny sochy restaurovat.  Prakticky  každý rok  se  nám
podaří  alespoň  jednu sochu zachránit.  Letos je to například kříž v
parčíku I. a II. světové války. Renovace a záchrana stávajících soch
je velice drahá. Výroba nových soch je pak o to dražší. Nicméně v
poslední době máme sice dřevěné ale nové sochy na naučné stezce a
u hasičské zbrojnice. Je zde také nápad, že ve spodní části náměstí by
vzniklo několik dřevěných soch vztahujících se k dílu K.J.Erbena.

                                                  Nosek Miroslav 
                      starosta města Miletín

 


